
 
 
 

Zápis z jednání školské rady ZŠ a MŠ Na Beránku v Praze 12 dne 12. 1. 2015 
 

1. Jednání zahájil pan předseda PhDr. O. Neumajer, Ph. D za nepřítomnosti ing. Kasy. 
2. Rada schválila program jednání. 
3. Školská rada byla informována p. ředitelem Mgr. Soukupem o situaci okolo automatů 

na potraviny. Smlouva s provozovatelem automatu na bagety a cukrovinky nebude od 
září obnovena. O mléčném automatu rozhodnou rodiče hlasováním na třídních 
schůzkách 16. 3. .Pak se bude popř. jednat o sortimentu v tomto automatu. 

4. Ve druhém bodě se ŠR seznámila s přípravou nových webových stránek školy. 
Komplexní řešení bude trvat déle, ale ŠR požaduje, aby došlo k výraznějšímu odlišení 
dvou sekcí školy. 

5. Dalším bodem jednání byla informace o stavu přípravy stěhování  Montessori tříd a o 
naplněnosti tříd a školy jako celku. V současné době je ve škole 638 žáků a 
předpoklad na příští školní rok je přibližně 700. 

6. P. ředitel sdělil, že rozbor hospodaření bude hotový příští týden a pak bude zpráva 
předána členům ŠR, aby se k ní mohli vyjádřit. 

7. Poslední bod jednání se týkal školení učitelů, která probíhala v minulém kalendářním 
roce. 

 
zapsala Paed. Dr. Miroslava Veselíková 


